
1
ami•

Sent on: maandag 15 juli 2024 13:53:38

•r

Subject: Fwd: Veel gestelde vragen en antwoorden asielopvang

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Onderwerp: RE: Veel gestelde vragen en antwoorden asielopvang

Van:

Aan

CC:

Het gaat om 278 asielzoekers en niet om meer personen. Ik begrijp van • dat het aantal van 1 .000 wegkomt van het idee dat

asielzoekers een verzoek kunnen indienen voor gezinshereniging, en dat er dus sprake kan zijn van nareizigers.

Dat is niet het geval. Gezinshereniging is alleen aan de orde wanneer asielzoekers een verblijfsvergunning hebben gekregen,
oftewel voor statushouders.

Het worden dus nooit meer dan 278 personen die tegelijk worden opgevangen. Het kan inderdaad wel gaan om verschillende

personen, als er eentje vertrekt komt er een andere voor terug. Maar het lijkt me toch verwarrend om over plekken te gaan spreken
in plaats van asielzoekers. Want we spreken ook al over de zoektocht naar opvangplekken voor 278 asielzoekers.

Telefoonnummer:

Mijn werkdagen: maandag t/m vrijdag

gemeente

Nijkerk
Gemeente Nijkerk | Kolkstraat 27, 3861 AK Nijkerk | Postbus 1000, 3860 BA Nijkerk | ________ _____ __ __ __ _ _ www.nijkerk.eu |
T @gemeenteNijkerk | F @samennijkerk

Deze e-mail is persoonlijk. Als u deze e-mail onbedoeld hebt ontvangen, verzoeken wij u ons hiervan op de hoogte te stellen en het

bericht te verwijderen.

Van: • M
Verzonden: woensdag 10 juli 2024 12:43

Aal • •
cC B S S
Onderwerp: RE: Veel gestelde vragen en antwoorden asielopvang

Hee

Nog even een verduidelijkende vraag over het antwoord op onderstaande zin:

Wanneer worden de asielzoekers in Nijkerk opgevangen?

__ ______ __ __ ____ ___ ___ __ __ _ ____ ____ ___ __ ____ _____________ ______ ______ __ __ ______ ___ ____________ __ __

_______ ___ ____ __ __________ ________ ____ ________ _ _____

We hebben het hier over 278 asielzoekers, maar het gaat toch om plekken. Ik kreeg namelijk in Nijkerkerveen de vraag/verwijt dat

het wel om veel meer mensen gaat. De reden is namelijk dat volgens de insprekers er een zekere mate van doorstroming is in de

opvang. Dat betekent dat er in vijfjaar misschien wel 1000 mensen worden opgevangen.

Mijn vraag is:

• Klopt deze redenering

• Zo ja, moeten we dan niet praten over plekken ipv van asielzoekers.

Ik hoor graag van jullie.

Groet, m

Van :• _

Verzonden: woensdag 10 juli 2024 11:15

Aan: S S S
CC:| • • V •
Onderwerp: Veel gestelde vragen en antwoorden asielopvang

Beste | •
In de bijlage vinden jullie de laatste versie van de veel gestelde vragen rondom de zoektocht naar opvangplekken voor

asielzoekers.

Groet,

communicatieadviseur ai

Mijn werkdagen: maandag, dinsdag (in Nijkerk), woensdag.

gemeente
T I

Nijkerk

Gemeente Nijkerk | Kolkstraat 27, 3861 AK Nijkerk | Postbus 1000, 3860 BA Nijkerk | Telefoo

| W www.nijkerk.eu | X @gemeenteNijkerk | F@samennijkerk

Deze e-mail is persoonlijk. Als u deze e-mail onbedoeld hebt ontvangen, verzoeken wij u ons hiervan op de hoogte te stellen en het bericht te

verwijderen.


